

DELANCE



Paloma

Paloma, meaning dove in Spanish, is a symbol of love and peace as well as the name of a cheerful and vivacious woman. The Paloma has been specially created in her image. The dove is evoked by six diamonds and a small ruby. Two more diamonds are set at the time her children were born. Both strong and gentle, the "Paloma woman" will be reassured each time she looks at this new Delance creation, a timepiece in perfect harmony with her life and soul.

| | |
|----------------|---|
| Movement | Quartz ETA or hand-wound Piguet 8.10 |
| Functions | Hours, minutes |
| Case | 750 (18K) yellow gold Hand-engraved waves on one side of the bezel and engraved heart at 6 o'clock Bezel set with 6 diamonds and 1 ruby at 1.30, and 2 diamonds between 10 and 11 o'clock Convex scratch-resistant sapphire crystal Screw-down back Water-resistant to 30 metres |
| Dial | White mother-of-pearl Gilt hands |
| Bracelet/Strap | Interchangeable white grainy leather |

DELANCE



Paloma

Paloma, colombe en espagnol, est un symbole d'amour et de paix ainsi qu'un prénom de femme joyeuse et pétillante. Pour cette femme actuelle, Delance a créé une montre qui lui ressemble. La colombe est suggérée par 6 diamants et un petit rubis. Deux diamants sont placés à l'heure de naissance de ses enfants. Forte et douce à la fois, la « femme Paloma » trouvera en cette nouvelle création signée Delance un soutien à chaque regard, en parfaite harmonie avec sa vie et son âme.

| | |
|-----------|--|
| Mouvement | Quartz ETA ou mécanique Piguet 8.10 à remontage manuel |
| Fonctions | Heure, minute |
| Boîtier | Or jaune 750 (18K) Gravure à la main de vagues sur un flanc de la lunette et coeur gravé à 6h Lunette sertie de 6 diamants et 1 rubis à 13h30, 2 diamants entre 10h et 11h Glace saphir bombée inrayable Fond vissé Étanche à 30 mètres |
| Cadran | Nacre blanche Aiguilles dorées |
| Bracelet | Cuir grené blanc interchangeable |